

SERVIS PENYADURAN SEMULA ZHULIAN

Kejituan dan Semangat di Setiap Peringkat

Di **ZHULIAN**, kami amat berbangga dengan teknologi penyaduran kami. Kami menawarkan servis penyaduran, yang menggabungkan teknik kejituan bersama kepakaran berseni bagi menyuntik nafas baru ke dalam setiap Barangan Kemas **ZHULIAN**.

1 Penelitian dan Pengesahan Awal JABATAN PERKHIDMATAN PRODUK

Buka bungkusannya barangan kemas yang dihantar oleh Agensi untuk diservis.



Kakitangan kami mengesahkan dokumen dan kad waranti (yang dilekatkan label harga) yang dihantar bagi memastikan ketulenan dan kelayakan bagi servis waranti, serta memastikan telah menerima bayaran penuh.



Meneliti keadaan barangan kemas dan mengenalpasti bahagian yang perlu diberikan perhatian, kemudian meneruskan proses servis.



2 Pembaikan dan Penyaduran JABATAN PEMBAIKIAN

Gold Stripping (Pelucutan Emas)

Mengekstrak emas daripada barangan kemas.



Grinding & Tumbling (Mencanai & Mengguling)

Memastikan permukaan barangan kemas bersih dan licin bagi pelekatan emas yang baik dan kemasan berkualiti tinggi semasa proses penyaduran.



Polishing (Penggilapan)

Memerlukan kerja tangan untuk menggilap setiap barangan kemas bagi mencapai kemas yang sangat berkilat dan licin.



Quality Check (Pemeriksaan Kualiti)

Memastikan setiap barangan kemas adalah bebas daripada bahan pencemar dan telah digilap, lantas bersedia untuk proses penyaduran.



Quality Check (Pemeriksaan Kualiti)

Memastikan setiap barangan kemas yang telah diservis memenuhi piawaian kualiti sebelum ianya dikembalikan ke Agensi yang berkenaan.



Electroplating & Finishing (Penyaduran & Pengemasan)

Rak yang dipasang barangan kemas dirawat dengan beberapa basuhan asid bagi menyingkirkan oksida dan mengaktifkan permukaan aloi. Seterusnya, barangan kemas direndam ke dalam cecair elektrolit emas di mana arus elektrik dialirkan bagi melekatkan saduran lapisan emas yang licin dan sekata.



Prepping (Persediaan)

Memasang setiap barangan kemas ke rak logam sebelum proses penyaduran.

3 Pembungkusan & Penghantaran JABATAN PERKHIDMATAN PRODUK

Barangan kemas diasingkan mengikut desain dan saiz bersama kad waranti masing-masing yang sepadan.



Dipek cermat ke dalam bungkusan bersama dokumen yang terperinci dan dikembalikan ke Agensi yang berkenaan.



Dedikasi kami terhadap kejituan, kesenian dan kepuasan pelanggan jelas terpancar di setiap peringkat.

